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Van:    
Verzonden: dinsdag 27 november 2018 11:28 
Aan:   
Onderwerp: Info ronde Afvalloos Maastricht 
 
 
Beste griffier 
 
Bijgaand  stuur ik u een drietal vragen tav de inforonde Afvalloos. Maastricht 
Wij wisten niet of ook anderen dan raadsleden vragen kunnen stellen. 
Vandaar dat wij u deze op deze manier toesturen. 
 
Wij verzoeken u die aan de voorzitter en overige raadsleden ter beschikking te stellen. 
Alsook mij verder te berichten. 
 
Vriendelijke groet 
 
  Bestuur BJK (Bewoners Vereniging Jekerkwartier) 
  
 
 
Verzonden vanuit Mail voor Windows 10 
 

"DISCLAIMER gemeente Maastricht"  

" De informatie in dit bericht is uitsluitend bestemd voor de persoon of personen aan wie dit bericht is 

verzonden. Het bericht kan mogelijk vertrouwelijke informatie bevatten. Mocht dit bericht bij vergissing 

aan u zijn toegezonden, stuurt u het bericht dan s.v.p. retour afzender en verwijdert u het bericht uit uw 

bestanden. Het is, zonder onze toestemming, niet toegestaan de u toegezonden informatie te publiceren, te 

bewerken of verder te verspreiden. In het bericht mogelijk naar voren gebrachte informatie en ideeën 

zijn in de eerste plaats des schrijvers en vormen niet zonder meer de mening van de gemeente 

Maastricht."  

  

https://go.microsoft.com/fwlink/?LinkId=550986


  
 

 
Maastricht, november 2018. 

 
 

Aan:   Inforonde  
 

Betreft:  Vragen tav inforonde Afvalloos Maastricht. 
 

 
 

1. Kunt u bij de Inco de vele ouderen en mensen met een 
beperking die daar mee te maken hebben een extra ophaal 

optie bieden: 
 het zelf wegbrengen naar een afvalstation is voor deze 

groepen lastiger; 
 met een ophaalmogelijkheid (bijv. in aanvulling op het 

voorgestelde zelf wegbrengen) zoals in Jekerkwartier noord 
getest zou die groep beter af zijn om dat dan zelfstandig zelf 

te kunnen verzorgen zonder daarvoor van anderen afhankelijk 

te zijn;  
 dit biedt ook meer privacy en zelfstandigheid waar ook zij 

recht op hebben; 
 eea zeker tegen de achtergrond van de vervallen aan huis 

optie met rest zak die nog maar  eens per 4 weken wordt 
afgehaald.  

 
 

2. Hoe gaat u de Inco inlevering oplossen als u daarvoor in de 
eerste fase nog geen ophaalsysteem gaat instellen  

(vanwege ontbrekende verwerkingsfabriek): 
 zoals nu voorzien zouden de betroffen bewoners de inco 

materialen dan nog in de rest zak moeten afvoeren; 
 daarvoor is één rest zak per 4 weken onvoldoende. 

 

3. Waarom heeft u niet meteen een verbetering van het PMD 
afvoersysteem meegenomen: 

 de huidige wijze van afvoer is niet de meest gebruiks- en 
burgervriendelijke. 

 
 
 


